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رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در جمع اعضای هیئت مدیره انجمن طلای اصفهان:

اصفهان باید هاب صادرات طلا شود

اعضای هیئت رئیسه انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان طلا، جواهر، نقره و سنگهای قیمتی استان با حضور در اتاق

بازرگانی اصفهان، خواستار پیگیری عدم اجرای تبصره 4 ماده 18 قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز در خصوص طلا شدند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان جمعی از اعضای هیئت رئیسه انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان طلا، جواهر، نقره و سنگ های قیمتی استان با رئیس پارلمان

بخش خصوصی اصفهان دیدار و گفتگو کردند.

امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی دوره دهم اصفهان در این دیدار، استفاده از نظرات بخش خصوصی به ویژه اتاق های بازرگانی پیش از تصویب قوانین و دستورالعمل های جدید

را در کاهش مشکلات فعالان اقتصادی مهم دانست و گفت: شهرک طلا، زیرساختی مهم برای تامین امنیت کارگاه های طلاسازی و کمک به صنعتی شدن این صنف خواهد بود و

اتاق بازرگانی از این مهم حمایت خواهد کرد.

وی در ادامه خواستار الگوبرداری از کشور ترکیه در حوزه صادرات طلا به دلیل موفقیت این کشور در این حوزه و تشکیل تیم تحقیقاتی در این زمینه شد.

کشانی همچنین از پشتیبانی اتاق بازرگانی اصفهان از صادرات طلای اصفهان و کمک به توسعه تعاملات تجاری این صنعت خبر داد و گفت: با توجه به ظرفیت های موجود برای

رشد این صنعت، باید از این پتانسیل ها استفاده کرده و اصفهان را به هاب صادرات طلا تبدیل کرد.

اعضاء انجمن نیز اجرای تبصره 4 ماده 18 قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز برای صنف طلا را موجب بروز مشکلات عدیده ای برای فعالان این صنعت دانسته و اظهار داشتند: نمی

توان یک قانون را برای تمامی صنایع لحاظ کرد و با توجه به اهمیت موضوع حفظ امنیت فعالان این صنعت، اجرای این قانون علاوه بر به خطر انداختن جان و مال فعالان صنعت

طلا، موجب تعطیلی واحدهای تولیدی، بیکاری بسیاری از جوانان و سرمایه گریزی خواهد شد.

حمایت همه جانبه از ابقاء میز کشوری طلا در اصفهان و حمایت اتاق بازرگانی از راه اندازی شهرک و بانک طلا در راستای کمک به توسعه تولید و صادرات محصولات این حوزه از

دیگر درخواست های اعضاء انجمن در این دیدار بود.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.eccim.com/News/6520/

